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Jacek Bulawa

Radny

Rady Miasta Woclawek
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Sz. P.

Marek Wojtkowski

Prerydent Woclawka

w imieniu siedmiu rodzin zamieszkuj4cych domy przy ulicy Zwirowej we woclawku

zwracam sig z proSb4 o rcmont nawierzchni przed posesjami, tl6ra w ci4gu ostatnich pigciu lat

zapadla sig juz kilka razy. Stwarza to duZe niedogodnoSci przy poruszaniu sig i stanowi zagroLente

dla zdrowia tuteiszvch miesz*afc6w.
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